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    PLATS OCH TID Gruvsalen, stadshuset, 240513 14.00–16.00 
NÄRVARANDE                                               

 
Ordförande Johan Ingvarson, kommunstyrelsen 

 
Ledamöter Reinhold Knutsson, kommunstyrelsen 

 Marie Tidedal, socialnämnden 
 Inga-Maj Hult, SPF Seniorerna Höganäs 
 Monica Strömgren, SPF Seniorerna Höganäs  
 Ingegerd Persson, SPF Seniorerna Kullaberg 
 Bennie Persson, SPF Seniorerna Tre byar 
 Arne Nilsson, SPF Seniorerna Tre byar 
 Mai-Lis Johansson, SPF Seniorerna Viken  
 Thomas Behrens, Kullabygdens RPG 
 Leif Olsson, PRO Höganäs 
 Erik Berg, PRO Höganäs 
 Ingrid Hellgren, PRO Höganäs 
  

Tjänstgörande ersättare   
   
 Ej tjänstgörande ersättare Elsa-Kerstin Norberg, SPF Seniorerna Höganäs  
 Christel Delander, SPF Seniorerna Viken 
 Ulla Andersson, PRO Höganäs  
 Liselott Navratil, PRO Höganäs 
 
  
Övriga närvarande Wenche Jonsson, kvalitetscontroller, socialförvaltningen 
 Cecilia Lindestam-Viebke, avdelningschef omsorg och funkt-

ionsstöd 
 Camilla Lindgren, affärsområdeschef Höganäs omsorg AB 
 Carina Höjing, enhetschef, Ljunghaga  
 Camilla Engström, avgiftshandläggare, socialförvaltningen 
   

 
 

Sekreterare  Josefina Persson, äldreinformatör 
  
 
 
JUSTERING 
 
Utsedd att justera Ingrid Hellgren 
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§ 12 
VAL AV JUSTERINGSPERSON 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att utse Ingrid Hellgren att justera mötets protokoll. 
 
 
§ 13 
GENOMGÅNG AV DAGORDNINGEN 
 
Anna Sander har tyvärr inte möjlighet att komma idag. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna dagordningen 
 
 
§ 14 
GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
Protokollet från sammanträdet 240304 gicks igenom.  
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna föregående protokoll  
 
 
§ 15 
INFORMATION OM HEMTJÄNSTINDEX  
-WENCHE JONSSON, KVALITETSCONTROLLER, 
SOCIALFÖRVALTNINGEN   
 
Wenche informerade om Hemtjänstindex som är en sammanvägning av data som på 
olika sätt indikerar kvalitet i hemtjänsten. Syftet är att underlätta kommuners kvali-
tetsanalyser och prioriteringar. Hemtjänstindex är initierat av SPF Seniorerna och har 
utvecklats med stöd från Allmänna arvsfonden. Hemtjänstindexet bygger på följande 
områden: Information, Biståndshandläggning, Utförande och Stöd/Utveckling.  
Höganäs ligger 2023 på plats 97 av 290 kommuner. Se bilaga 4. 
https://hemtjanstindex.se/hemtjanstindex-2023/  
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
 

https://hemtjanstindex.se/hemtjanstindex-2023/
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§ 16 
INFORMATION OM HUR MAN ARBETAR FÖR ATT MINSKA RISKEN 
FÖR UNDERNÄRING  
- CECILIA LINDESTAM-VIEBKE, AVDELNINGSCHEF OMSORG OCH 
FUNKTIONSSTÖD 
- CAMILLA LINDGREN, AVDELNINGSCHEF, HÖGANÄS OMSORG 
AB  
 
Cecilia Lindestam-Viebke informerar om att vi arbetar utifrån studien Hjärnhälsa-
fingermodellen som omfattar hälsosam mat, sociala aktiviteter, fysisk aktivitet, hjärn-
gympa och hjärta-kärl(primärvården). Cecilia informerade även kort om socialför-
valtningens förebyggande arbete bland annat om kontorsbussen, föreläsningar, ut-
bildning kognitiv sjukdom, råd och stöd. 
När det gäller risk för undernäring gör biståndshandläggaren en bedömning på vilka 
behov omsorgstagaren har för olika insatser tex måltidsstöd och/eller inköp. Social-
nämnden har nyligen antagit en strategisk plan för personer med kognitiv sjukdom 
där risken för undernäring ingår som en del. När biståndshandläggarna på socialför-
valtningen beviljat en insats skickas det en beställning till Höganäs Omsorg AB om 
vad som är behovet och vad som ska utföras. 
 
Camilla Lindgren informerar om att när Höganäs Omsorg AB fått en beställning pla-
nerar de tillsammans med omsorgstagare hur och när utifrån beslutet insatsen ska ut-
föras.   De arbetar även med teamträffar för att identifiera dem som har risk för un-
dernäring, måltidsstrategier och utifrån strategisk plan för personer med kognitiv 
sjukdom. Undernäring och risk för undernäring är ett område som man kommer att 
arbeta aktivt med att förbättra. Man har börjat att arbeta med olika måltidsstrategier 
på de särskilda boendena och kommer sedan även att arbeta med detta i hemtjäns-
ten. Hemtjänstpersonlem kan även utföra motivationsarbete hos omsorgstagaren. 
Har man behov av konsistensanpassade kost kan man få det. 
 
Tycker man inte att det fungerar var vänlig och använd kommunens e-tjänst (Syn-
punkter, klagomål och beröm) eller ring servicecenter 042-33 71 00. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
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§ 17 
INFORMATION OM HEMTJÄNSTINSATSER NATTETID  
- CAMILLA LINDGREN, AVDELNINGSCHEF, HÖGANÄS OMSORG 
AB  
 
Camilla Lindgren informerar att nattpatrullen fungerar som tidigare. Det är 3 bilar 
som kör nattetid med 2 vårdpersonal i varje. Det har under våren varit en ökning av 
insatser nattetid men inställelsetiden ska vara max 30 minuter men kan ibland bli nå-
got längre pga. larm. Det är både utförs fasta besök nattetid och besök efter larm.  
Det finns ett beslut att man få köra 1 person/bil med detta är inte infört. Det finns 
även sjuksköterska i tjänst nattetid. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att lägga informationen till handlingarna  
 
 
§ 18 
INFORMATION OM AVGIFTERNA INOM VÅRD OCH OMSORG  
-CAMILLA ENGSTRÖM, AVGIFTSHANDLÄGGARE, 
SOCIALFÖRVALTNINGEN  
  
Camilla Engström informerar om avgifter inom vård och omsorg och hur dessa be-
räknas. Avgifter och kostnader – Höganäs kommun (hoganas.se) Det finns ett max-
belopp på hur mycket hemtjänsten får kosta i månaden och 2024 är det 2575 kr. Har 
man låg inkomst kan man skicka in sina inkomstuppgifter och ansöka om nedsatt av-
gift. Det ska i första hand göras digitalt men det går även bra att vända sig till ser-
vicecenter eller Camilla Engström. Camilla tipsar om att det viktigt att också ta kon-
takt med pensionsmyndigheten för att se om man har rätt till bostadstillägg. 
Camilla kommer gärna ut till föreningarna och informerar om avgifter och kostnader 
och har även möjlighet att hjälpa till med att ansöka om nedsatt avgift. Camilla.engs-
trom@hoganas.se    
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att lägga informationen till handlingarna 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.hoganas.se/omsorg--stod/aldreomsorg-och-senior/avgifter-och-kostnader.html?searchQuery=avgifter%20%C3%A4ldreomsorg
mailto:Camilla.engstrom@hoganas.se
mailto:Camilla.engstrom@hoganas.se
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§ 19 
PRESENTATION OCH INFORMATION OM LJUNGHAGA 
–CARINA HÖJING, ENHETSCHEF, LJUNGHAGA  
  
Carina Höjing presenterar Ljunghaga. Ljunghaga är ett särskilt boende som drivs av 
kommunen och består av tre avdelningar på övervåningen som är ”vanligt” särskilt 
boende och på bottenvåningen finns det två avdelningar för dem som kommit långt 
i sin kognitiva sjukdom och en avlastningsenhet (Fyrklövern) med dagverksamhet, 
avlösningstimmar i grupp och avlastningsplatser veckovis.  
Ann Rosberg är chef på bottenvåningen och här arbetar man mycket med systema-
tiks avledning och att bryta triggerpunkter. Runt Ljunghaga finns det en stor inhäg-
nad trädgård som förnyades förra året.  
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 20 
JOHAN INGVARSON INFORMERAR FRÅN KOMMUNSTYRELSEN 
MED MERA 
 
Johan Ingvarson informerade om: 
 
Årets pristagare  
Årets kulturpris tilldelas Höganäs Filmstudio för deras engagemang för att bredda 
filmutbudet i Höganäs 
Årets idrottspris tilldelas Tuva Davidsson som tävlar i karting 
Årets hederspriser tilldelas föreningen Arildskonstnärernas vänner samt eldsjälen och 
vattenpololedaren Berne Andersson 
 
Widdings Villa: KKAM undersöker möjligheterna att flytta sin kreativa verksamhet 
till Widdings villa.  
 
Räddningstjänsten: Kommunen har beslutat att fortsätta med räddningstjänsten i 
egen regi.  
 
Kullagymnasiet: Ny gymnasieskola kommer att ligga centralt i Höganäs vilket är 
mycket positivt för ökad rörelse i centrum. 
 
ACE för framtidens omsorg: Se gärna filmen om ACE projektet som kommunen 
är en del av. Linda Maacke är inbjuden att komma och presentera projektet på nästa 
kommunala pensionärsråd. ACE – för framtidens äldreomsorg (youtube.com) 
 
att lägga information till handlingarna  

https://www.youtube.com/watch?v=FiphXiA0Z74
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§ 21 
ÖVRIGT  
  
Marie Tidedal, socialnämnden, informerar kort om vad som är på gång 
 
Mobilt vårdteam: 1:e juni kommer det att startas upp ett mobilt vårdteam i Höga-
näs för mer vård i hemmet som ett samverkansprojekt mellan regionen och kommu-
nen. 
 
Bennie Persson, SPF Seniorerna Tre byar, framför att det är ett problem att det sak-
nas en stor samlingslokal i Jonstorp. Föreningen har många medlemmar och det sak-
nas lokal som har plats för fler är 70 personer i Jonstorp. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade att lägga informationen till handlingarna  
 
§ 22 
NÄSTA SAMMANTRÄDE  
Nästa sammanträde med kommunala pensionärsrådet är måndag  
2 september klockan 14.00-16.00 i Gruvsalen på Stadshuset.   
Förmötet inför nästa sammanträde är måndag 12 aug klockan 14–15 på Brorsbacke 
Storgatan 35 B. 

 UNDERSKRIFTER 

 

Vid protokollet  ....................................................  
 Josefina Persson 
 
 
Ordförande  ....................................................   
 Johan Ingvarson 
 
 
Justerande  ....................................................  
 Ingrid Hellgren 
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